
  
  

 

 

Interpellation: Bekymmer kring förslaget att införa tolkavgifter 
inom vården eller tidsbegränsa användandet av tolk 
Till ansvarigt regionråd, 
 
Det har kommit till vår kännedom att det diskuteras om att införa 
tolkavgifter inom vården eller att tidsbegränsa användandet av tolkar i 
regioner där Moderaterna och Sverigedemokraterna samarbetar. I 
Blekinge har detta förslag redan implementerats och vi är djupt oroade 
över konsekvenserna detta kan få för tillgängligheten på vården för 
våra invånare. Professionen i Region Västmanland ser allvarligt på 
införandet av tolkavgifter inom vården, då det kommer krävas mer tid 
för varje besök, leda till onödiga missförstånd och i värsta fall öka 
risken för fel. Det kommer utan tvekan påverka patientsäkerheten.   
 
Att införa tolkavgifter eller begränsa användningen av tolkar riskerar att 
skapa hinder för många av våra invånare att få den vård de behöver. 
Det är vår plikt som region att säkerställa att vården är tillgänglig för 
alla, oavsett språkliga eller kulturella skillnader. Att införa sådana 
åtgärder går emot grundläggande principer om likabehandling och 
inkludering inom vården. 
 
Vi ser att detta förslag är huvudlöst och kan få allvarliga konsekvenser 
för hälsan och välbefinnandet för många av våra invånare. Vi behöver 
istället stärka vården genom att säkerställa att tillräckliga resurser 
finns tillgängliga för att möta behoven hos alla invånare. 
 
Mot bakgrund av detta vill vi fråga det ansvariga regionrådet: Är det här 
något som ni tänker införa tillsammans med Sverigedemokraterna? 
 
Vi förväntar oss ett klart och tydligt svar på denna fråga samt en 
försäkran om att regionen kommer att fortsätta arbeta för en 
högkvalitativ och inkluderande vård för alla invånare. 
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